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Plats och tid Stadshuset, lokal: Sessionssalen, kl 14-16 

 
Ledamöter Ann Eriksson Nordqvist (M), ordförande rådet 

Mussa Selim (S) 
Ing-Britt Andersson, PRO Trollhättan 
Lisbeth Svanström, PRO Södra 
Kjell Gunnarsson, SPF Seniorerna Södra Väne 
Berth Johansson, SPF Seniorerna Flundre 
Ingemar Apelstig SPF Seniorerna Trollhättan 
Barbro Åkerblad, RPG Missionskyrkan 
Gerd Blom, SKPF avd 13 
Sirkka-Liisa Nevanen, Finska Pensionärsföreningen 
Sven-Arne Wahlström, RPG Pingstkyrkan  
 

Övriga närvarande Maria Jakobsson, sekreterare, hållbarhetschef, 
Kommunstyrelseförvaltningen 
Jane Johansson, förvaltningschef, Omsorgsförvaltningen 
Kristina Hedman, säkerhetschef, 
Kommunstyrelseförvaltningen 
Max Jönler Lundell, digital vägledare, 
Omsorgsförvaltningen 
Susanne Lindquist, hjälpmedelsamordnare 
Rehabenheten, Omsorgsförvaltningen 
Peter Eriksson (M), ordförande Kommunstyrelsen 
 

Justerare Lisbeth Svanström, PRO Södra 
 

Justeringens plats och tid Stadshuset 2024-06-03, kl 14.30 

Underskrifter 

Sekreterare 

 

 

Ordförande  

Justerare  

 

Protokollet förvaras på Stadskansliet, Trollhättans Stad 
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§ 15 Mötets öppnande 
Ordförande Ann Eriksson Nordqvist hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 

§ 16 Val av justerare 
Lisbeth Svanström utses att justera protokollet. 
 

§ 17 Föregående mötesprotokoll 
Förra protokollet (2023-02-29) är utsänt. Två saker kom upp: Äldreboendet på Vårvik 
är ändrat i beslut från 96 lägenheter till 108 lägenheter. Om någon av föreningarna 
inte har fått utbetald ersättning för 2022 och 2023 hör av er till Maria Jakobsson.   
 
§ 18 Kommunens arbete med beredskap 
Kristina Hedman, säkerhetschef, Kommunstyrelseförvaltningen berättar om 
kommunens arbete med att förebygga kris och bygga upp förmåga att hantera en 
händelse. Kommunen har ett lagkrav att ta fram risk- och sårbarhetsanalys. En av de 
viktigaste frågorna är att skydda infrastrukturen och framför allt för stadens 
dricksvatten. Kommunen har även ansvar att stödja och hjälpa de drabbade i 
kommunen, ett områdesansvar att samordna och inrikta lokala aktörer samt att 
informera allmänheten.  
 
I kommunens risk- och sårbarhetsanalys ingår även frågor så som klimat (t ex 
översvämningar, brand), IT-säkerhet och höjd beredskap vid krig. Sveriges 
medlemskap i Nato innebär att kommunerna har en roll att stötta Försvarsmakten.  
Kommunen kommer framåt att arbeta med att bygga upp ett beredskapslager och 
att det finns reservkraft, nödvattentankar och drivmedel.  
 
Det ska finnas trygghetspunkter om något händer. Det är en lokal på t.ex. skola, 
bygdegård, där det finns el, ström, vatten och information. Kommunen har också ett 
uppdrag från regeringen att se över stärkt beredskap för kommunal hälso- och 
sjukvård och socialtjänst. Kommunen genomför även utbildningar och övningar för 
att öka förmågan att hantera fiktiva scenarier.  
 
Det kom upp en fråga om skyddsrum. Kristina svarar att det finns skyddsrum i 
Trollhättan och det är Myndigheten för samhällsskydd och beredskap som har ansvar 
över att se till att det finns tillräckligt många rum. Det finns en skyddsrumskarta som 
bifogas presentationen. 

Fråga kom upp om beredskap i hemmet. Det finns flera olika organisationer som 
håller utbildningar om hemberedskap. Kommunen kommer bjuda in till utbildningar i 
höst. Inbjudan skickas ut till Seniorrådet.  

Presentationen bifogas protokollet. 
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§ 19 Förslag på justering av reglemente för Seniorrådet 
Maria Jakobsson, Kommunstyrelseförvaltningen. Förslag på reglemente var utsänt 
innan mötet.  
 
Maria går igenom bakgrunden till översynen av reglementen samt val av föreningar i 
rådet. Inför nästa möte med Seniorrådet är det bra om respektive förening pratar 
igenom reglemente och uppdraget i Seniorrådet med sin förening. Ta också upp 
frågan om din förening vill vara kvar i rådet och vem som ska representera rådet 
(ordinarie och ersättare). Kommunen behöver även få in föreningens stadgar. Skicka 
in uppgifter och eventuella medskick till Maria via mail senast den 19 augusti.  

Presentationen bifogas protokollet. 

§ 20 Varför var inte förändringarna av matleveransen var upp i rådet för diskussion 
innan beslut i Omsorgsnämnden 
Föreningarna upplevde sig förbisedda när de inte blev tillfrågade/fick möjlighet att 
lämna synpunkter om förändringarna i matleverans innan beslut togs.  Jane 
Johansson, förvaltningschef Omsorgsförvaltningen, svarar att det berodde på att 
tiden för att hantera ärendet i nämnden inte sammanföll med rådsmötet. 
Omsorgsförvaltningen tar till sig kritiken och ska se över processen i ärenden 
framöver.  
 
En fråga kom upp om hur man säkerställer att brukaren får rätt näringsvärde, vilket 
var en viktig fråga tidigare vid upphandling leverantör. Jane svarar att är man i behov 
av energiberikad kost då har man rätt till specialkost för det. 
 

§ 21 Information om digital vägledning 
Jane Johansson berättar att Omsorgsförvaltningen har ett nytt verksamhetsområde 
Digitalisering och välfärd. En medarbetare på kommunen är anställd som 
volontärsamordnare, med uppdrag att mobilisera och stärka insatser för att minska 
ensamhet och social isolering.  
 
Max Jönler Lundell arbetar på Omsorgsförvaltningen som digital vägledare. Max 
berättar att seniorer erbjuds hembesök för att få hjälp med digitala ärenden t ex 
bankid, koppla i skrivaren, TV-boxen. Max kommer att hålla i utbildningar på olika 
platser i staden.  
 
Kommunen trycker just nu upp broschyrer om volontärsamordning och digital 
vägledning. Max skickar ut dem till föreningarna när de klara. 
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§ 22 Kommunens arbete med hjälpmedel 
Susanne Lindquist, hjälpmedelsamordnare på Rehabenheten, redogör för 
kommunens arbete med rehabilitering och hjälpmedel. Rehabenheten hjälper till 
med både att träna upp förmågan och bedöma behov av t.ex. bostadsanpassning. 
Vid behov av bostadsanpassning lämnas ett intyg till handläggare på 
bostadsanpassningen som tar beslutet om det är möjligt.  
 
De som har behov av hjälpmedel så ska vända sig till vårdcentralen. Är man inskriven 
i hemsjukvården eller bor på särskilda boende så det kommunens Rehabenhet som 
är ansvarig. Alla hjälpmedel är kostnadsfria i Västra Götaland. Det är inte 
kostnadsfritt i alla kommuner i Sverige. Hjälpmedel är ett lån och ska återlämnas. All 
service och reparation av hjälpmedel är kostnadsfria. Utöver Rehabenheten på 
kommunen så finns Hjälpmedelscentralen som drivs av Västra Götalandsregionen.  
 
Det finns också en grundutrustning av hjälpmedel som ska finnas på biståndsbedömt 
boende, dagverksamhet och skolor.  
 
Presentationen bifogas protokollet. 
 

§ 23 Parkering vid Källstorpsgården och handikappsplatser 
Ann Erikson Nordqvist redogör för att det pågår en utredning om parkeringar runt 
Källstorp som är ett område med få parkeringar. Parkeringstiden har ändrats till 2 h 
på parkeringarna, vilket öppnar upp med fler lediga platser. Vi återkommer till 
punkten igen under hösten.  
 

§ 24 Pratstund med Peter Eriksson  
Peter Eriksson (M) kommunstyrelsens ordförande deltar på rådet för samtal.  
 
Några av sakerna som Peter pratar om är läget i staden kring demografisk utveckling, 
att arbetslösheten sjunker och om planer för omsorgsboende på Vårvik och 
utredning om att ta ett helhetsgrepp i Åsaka. Peter tar upp den angelägna frågan om 
att allt fler mår sämre idag, framför allt ungdomar. Kommunen arbetar med 
utmaningarna inom klimat som bl.a. innebär målet att sänka våra koldioxidutsläpp 
med 14 % per år.  
 
En fråga om omdragning av busstrafiken av Västtrafik och tågstoppet i Upphärad 
kom upp. Kommunen träffar årligen Västtrafik och påpekar viktiga frågor för 
kommunen. Bland annat så har kommunerna i Fyrbodal yrkat på att Västra 
Götalandsregionen och Västtrafik behöver göra om visionen som finns idag Målbild 
2035. Visionen behöver göra det möjligt för fler stationer längs med sträckorna där 
vissa av tågen kan stanna på fler ställen och vissa är direkttåg.   
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En fråga kom upp om ambitionen om 70 000 invånare i befolkningen till 2030. Peter 
säger att det inte kommer uppnås, prognosen är nu ca 62 000 invånare. Peter menar 
att kommunen i stället ska sätta mål på antal arbetsplatser och vara redo vid 
etableringar av företag.  
 
En fråga kom upp om att matsalarna ska bidra till att vara en social träffpunkt som är 
öppen för alla och att man ska upphöra med förbokning dagen före besöket. Peter 
instämmer att det är en viktig fråga. Han hoppas kunna ge ett positivt besked när vi 
ses igenom om ett år.  
 

§ 25 Mötets avslutande  
Ordförande Ann Eriksson Nordqvist tackade för idag och avslutade mötet. 
 


